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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 
KLASA: 024-02/23-02/3  

URBROJ: 238-27-04-01/02-23-5 

Samobor, 19. 4. 2023. 

 

ZAPISNIK 

21. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 19. travnja 2023. 

godine u prostoriji Gradske vijećnice Grada Samobora, Trg kralja 

Tomislava 5, Samobor 
 

Sjednica je započela u 19.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Poštovane dame i gospodo, gradski vijećnici, gradonačelnice, 

zamjeniče gradonačelnice i naši predstavnici upravnih odjela, predstavnici javnog informiranja, 

svima lijepi pozdrav. 

Možemo danas krenuti s 21. sjednicom, koju smo najavili prošli tjedan, da ako bude sve 

u redu i da dobijemo pismena jamstva za sredstva, da ćemo morati sazvati 21. sjednicu 

Gradskog vijeća.  

Prije otvaranja sjednice molim gosp. Igora Čaića, da prozivkom utvrdi nazočnost 

vijećnika, da vidimo da li imamo kvorum. 

 

IGOR ČAIĆ – Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Davor Daničić, Irena Franceković, Ivan Horvat, Sanja Horvat Iveković, Matija Hržić, 

Đurđica Jančikić, Martin Komes, Tatijana Lenart, Marija Lindić, Darko Lisec, Marko 

Matijaščić, Marko Požgaj, Stjepan Razum, Zvjezdana Sečen, Mihaela Slamar, Miran Šoić.  

 

IZOČNI VIJEĆNICI: Luka Bišćan, Nika Fleiss - opravdala izostanak, Goran Gorše, 

Željko Mataušić - opravdao izostanak, Željko Stanec- opravdao izostanak. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Utvrđujem da je od 21 vijećnika nazočno 16 vijećnika, a 5 izočno na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 21. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

 DUŽNOSNICI:  

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Valentina Horvat, pročelnica u Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove Grada 

Samobora 

- Hrvoje Frankić, privremeni pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo razvoj i projekte 

Europske unije  

- Aleksander Mixich, privremeni pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

- Jelena Sirovica, privremena pročelnica Upravnog odjela za financije 
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- Igor Čaić, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom odjelu 

za opće, pravne i tehničke poslove 

- Anja Franić Modrić, voditeljica Odsjeka za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda. 

Sjednicu smo najavili prošli tjedan za ove sve okolnosti koje jesu.  
Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Samo sam htio napomenuti da je Odbor za statutarno - pravna 

pitanja donio mišljenje da ova sjednica nije sazvana u skladu s Poslovnikom Gradskog vijeća, 

te nije opravdana hitnost ovog postupka, ali u interesu Grada, osobno ću podržati ovaj dnevni 

red i sve točke dnevnog reda. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li ima još prijedloga, izmjena i dopuna? 

Ako nema, pitam tko je za ovakav dnevni red kojeg ste dobili u pozivu za sjednicu? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog odluke o dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. 

godinu 

2. Prijedlog II. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2023. godinu 

3. Ostale informacije. 

 

MIRAN ŠOIĆ - S obzirom da je današnja sjednica sazvana po hitnom postupku, a 

temeljem Poslovnika o radu Gradskog vijeća, molim predlagatelja da obrazloži ovu primjedbu 

koju je iznio predstavnik Odbora za statutarno - pravna pitanja. 

 

VALENTINA HORVAT - Dakle, mišljenje Odbora za statutarno - pravna pitanja je 

kakvo je, međutim nije baš sasvim točno kao što ste naveli. Naime, sukladno Poslovniku 

Gradskog vijeća propisano je da se redovna sjednica saziva sedam dana prije, pismenim putem, 

a u iznimnim hitnim slučajevima može se sazvati drugačije. Po članku 96. propisano je da se 

odluka može donijeti po hitnom postupku ako je to nužno radi sprečavanja ili otklanjanja štete, 

i ako bi nedonesene takve odluke imalo štetne posljedice za Grad ili da to zahtijevaju drugi 

opravdani razlozi. To će više oko samog tog merituma obrazložiti kolega Mixich. 

Međutim, o donošenju odluke o hitnom postupku odlučuje se na sjednici Gradskog 

vijeća, a ne na sjednici Odbora. Znam da vas je vjerojatno mučilo to što se iz materijala nije 

moglo jasno iščitati koji je razlog hitnosti. Neko posredno tumačenje bio je onaj rok koji je bio 

tamo naveden, to će kolega Mixich više o tome reći. Međutim, ne bih se složila da ova sjednica 

nije sazvana sukladno Poslovniku Gradskog vijeća. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Znači, rekao sam da je to mišljenja Odbora za statutarno - pravna 

pitanja, a ne da je moje. To je mišljenje njihovo bilo, pa sam samo htio da se to konstatira. 

Podržavam da se donese ta odluka, jer je u interesu Grada i tu nema mjestu politikanstvu. 
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Konkretno, zašto je Odbor za statutarno - pravna pitanja tako reagirao, kako je reagirao, 

odnosno koje mišljenje je donio, donio je zbog tih općenito rokova i radi hitnosti svakakvih 

poziva i dnevnih redova i svega. Općenito dopune materijala par sati prije sjednica odbora i 

prije sjednica Gradskog vijeća, prije tri ili četiri sjednice dobio sam bunt od tri ili četiri točke 

na sjednici Gradskog vijeća. Eto, vrlo dobro mogu prostudirati u tih desetak minuta materijal. 

Samo želim napomenuti da se ubuduće malo obrati pozornost na tu hitnost i na poštivanje 

Poslovnika, a da bi trebalo i na vrijeme dostaviti materijale da vijećnici stvarno to mogu 

proučiti. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Moramo konstatirati da su oba odbora prihvatila dobiveni ovakav 

materijal na brzinu. Mi smo sve vijećnice i vijećnike upoznali u četvrtak da će danas biti 

sjednica, da kada dobijemo pisani materijal, a koji smo zapravo tek jučer dobili. 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora prelazi na rad po usvojenom 

Dnevnog redu. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prijedlog odluke o dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2023. godinu. 

 
Molim gđu Jelenu Sirovicu, privremenu pročelnicu Upravnog odjelu za financije da u 

ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda uz navedenu primjedbu 

Odbora za statutarno - pravna pitanja, a koju je kolega iznio tu. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 3 „suzdržan“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna prilaže se ovom zapisniku 

i njegov je sastavni dio. 
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AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog II. Izmjena i 

dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

 

Molim gosp. Aleksandra Mixicha, privremenog pročelnika Upravnog odjelu za 

komunalne djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ALEKSANDAR MIXICH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu, s time da apelira na predsjednike mjesnih odbora 

i gradskih četvrti na razumijevanje, na toleranciju, jer tamo gdje se radi bit će otežani uvjeti 

života i prometovanja, ali to je sve od interesa Grada i građana grada Samobora. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Evo, naravno, pohvalan je ovaj program da se 

kandidira ovaj broj cesta, naravno svi bih voljeli da je toga i više, ali ovo je veliki opseg i zahvat 

za Grad Samobor. Zanima me, da li postoji objašnjenje zbog čega je rok za provedbu tako 

kratak u javnom pozivu i da li je to definirano do tridesetog šestog? S obzirom da znamo da 

oko nas u okolici, praktički cijela sjeverna Hrvatska treba veliki broj izvođača i dosta teško je 

dobiti izvođače radova. Da li uopće postoji mogućnost da ministarstvo produlji taj rok 

provedbe, te da li je možda bilo govora o tome? Ako i nije, da se pokrene neka inicijativa, pa 

kada nam Država daje iz Fonda solidarnosti to, onda bi bilo i korektno da su dali neki dulji rok 

za provedbu, a ne da imamo neke kritike zašto se nije prijavio veći broj cesta. Po meni je i ovo 

hrabrost prijaviti ovako veliki broj cesta, apsolutno, s obzirom na opseg radova koje treba 

odraditi i cjelokupnu infrastrukturu, i raspoložive kadrove koje imate u Gradu. Kažem, od onih 

koji to daju po meni je nekorektno taj rok provedbe koji je izrazito kratak. Nisam proučavala 

odredbe tog javnog poziva, pa možda da se to malo pojasni za javnost. 

 

ALEKSANDAR MIXICH - Rok je čak već i produžen, mislim da je prije bio do 

trideset petog. Ministarstvo polaže račune EU i Bruxellesu, mi s terena smo išli prema 

ministarstvu sa zahtjevom da se produže rokovi, ministarstvo se izborilo za produljenje 

tridesetog šestog. Mi se moramo postaviti kao da će tridesetog šestog biti sve gotovo, daj Bože 

da se desi stvarno neka promjena. Mi ćemo u svakom razgovoru lobirati, tražiti i pitati da li 

postoji neka šansa, da li je možda drugi grad nešto doznao, nadam se da ćemo nešto dobiti, ali 

ne smijemo tako razmišljati. Kada mi razgovaramo s izvođačima radova tražimo da rade 

subotama svi, nedjeljom tko može. Tako da je nama sada to trideseti šesti, a ako nešto bude po 

tom pitanju pomaknuti termin svima će biti lakše.  

Još bih htio reći vezano za tu hrabrost, je hrabrost, ali opravdana hrabrost. Te ceste su 

bile nama u programu, mi bi ih napravili tijekom cijele godine s više ili manje muke. Tako da 

sada sva sredstva koju realizaciju imamo toliko će nam dati sredstava do tridesetog šestog. 

Znači, svaki euro nam je bitan i ako negdje bude realizacija sedamdeset, osamdeset ili devedeset 

posto, to ne bi trebalo biti za kritiku nego za pohvalu. Borit ćemo se, biti će jako interesantno, 

borit ćemo se. 
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MATIJA HRŽIĆ - Samo da pitam privremenog pročelnika, to je iz Nacionalnog plana 

oporavka financiranje? Nije, od solidarnosti, ok. 

 

ĐURĐICA JANČIKIĆ - Samo bih htjela napomenuti u ime Kluba vijećnika HSS-a da 

ćemo mi po ovoj točki isto biti suzdržani, zbog jednostavnog nedostatka informacija. Znam da 

je u interesu Grada da se tu gradi, a ovo su kratki rokovi, kao što je to navela gđa Horvat 

Iveković, puno nedorečenosti i zbog jednostavno nedostatka informacija mi ćemo biti 

suzdržani. 

 

DARKO LISEC - Pohvaljujem ove napore i sredstva što smo dobili od EU fonda su 

stvarno jako dobra sredstva za ove naše ceste koje su u jako, jako, lošem stanju. Kada vam 

netko već daje mogućnost tih sredstava da se iskoriste za te ceste, zašto ih onda ne prihvatiti. 

Svi smo mi svjesni, a kao što je i rekao Aleksandar, teška situacija na terenu, ali ako smo složni 

u svemu, pa tako i u ovome, da ćemo mi to odraditi i da ćemo te ceste odraditi do kraja, i svi će 

nam biti zahvalni za to. Kao predsjednik Mjesnog odbora Galgovo i moje susjedno mjesto Sv. 

Martin pod Okićem, svjestan sam kakva je ta cesta prema Sv. Martinu i Konščici, a i ostale 

navedene ceste su stvarno u lošem i kritičnom stanju. Tako da ne vidim uopće razlog zbog čega 

ne bih htjeli prihvatiti ta sredstva. Osobno prihvaćam, i ovaj komentar zašto je tako, svi smo 

svjesni da je vrijeme jako kratko i da se moramo tom vremenu prilagoditi maksimalno, koliko 

možemo. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja? 

 

ZVJEZDANA SEČEN - Dakle, mislim da postoje neke situacije kada bi trebali biti svi 

na neki način ujedinjeni. Mislim da je ovo divna prilika da se vidi da se treba raditi na dobrobit 

Samoboraca, kao što je to i naveo gosp. Mixich, te ceste su i bile u programu za ovu godinu, 

znači što se više novaca dobije sa strane ostat će možda više za neke druge ceste koje nisu u 

programu i nešto što će se moći napraviti izvanredno. Tu nema, po meni, nikakvih informacija 

koje su skrivene, zapravo sve je vrlo transparentno i jasno jer EU fondovi su takvi. Imamo tu 

kolegu Matiju Hržića, on može malo potegnuti u ministarstvu da nam se malo produži rok, pa 

da se čim više tih cesta napravi. 

 

IVAN HORVAT - Zvjezdana, da ne bi ispalo da HSS opstruira ovaj program ili 

prijedlog ovog proračuna nije točno, mi smo se dogovorili ako su u pitanju naši glasovi da ovo 

prođe mi ćemo glasati za, danas vas ima dovoljno pa si možemo priuštiti da budemo suzdržani. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još netko pitanje? 

Ako nema više pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. Izmjena 

i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 3 „suzdržan“) donijelo je  

 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst II. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture prilaže se 

ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

Sljedeća sjednica Vijeća očekuje se krajem petog mjeseca, negdje iza dvadesetog, na 

vrijeme će ići materijali, redovnim putem bez ovakve brzine, ali vidim da smo svi opravdali 

zašto je to tako danas bilo brzo sazvano i po hitnom postupku. 

 

Svi oni koji još nisu predali Izjave o fiskalnoj odgovornosti, odnosno o sukobu interesa, 

molim da to učini čim prije, kako bi poštivali rokove prema višim tijelima. 

 

Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zaključujem 21. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

 

Dovršeno u 19.30 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

 

Nada Gorišek     Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić 

 


